
 

 

Grundejerforeningen Lundegaard 

Bestyrelsen 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 2. december 2023 

Tilstede: Benny Agergaard, Niels Petersen, Mikkel Poulsen, Ole Petersen & Aase Nielsen 

 

Dagsorden: 

1) Velkommen til dagens møde – yderligere til dagsordenen? 

 

3) Medlemmer/anpartshavere 

a) Til-/afgang siden sidst? (Niels) 

b) Henvendelser til formand eller bestyrelsens øvrige medlemmer. 

               Flere har henvendt sig omkring nøgleboksen ved bommen.  

               Status vedrørende skelændring mellem Spurvebakken nr. 8 og Lundegårdsvej 45. 

c) Noget at bemærke siden sidste i øvrigt, f.eks. vedr. ny affaldsordning? 

               Der har været afklarende spørgsmål omkring ny affaldsordning omkring beskrivelsen af  

               “Fastunderlag”  

 

3) Veje, grønne opgaver, strand/dige m.m. 

a) Grønne opgaver – status? (Mikkel) 

               Det fungerer godt med to gange klipning af grønne områder. 

b) Vejprojekt – status/færdiggørelse? (Ole) 

               Vi afventer tidpunkt for færdiggørelse af brønddæksler fra NK. 

               Der vil fremover kommer støvbinder på vejene to gange om sommeren.  

c) Skiltning – yderligere opfølgning eller færdig? (Mikkel) 

               Skiltningen stemmer nu overens med ordensreglerne.  

d) Strand og tang – status? (Benny) 

               Intet nyt. 

e) Digeudvalg – status? (Niels) 

               Vi er i samarbejde med de andre foreninger, købmanden og Smålandshavet om status på 

               situationen.   

f) Sct. Hans arrangement 2024? 

               Vi forsøger os med bål igen i år. Det betyder, at der i år bliver oprettet bålplads til aflevering af  



 

 

               afklip fra hække og buske fra d. 15/5 til d. 15/6 2024 

 

4) Naboforeninger og kommune 

a) Nyt fra/til naboforeninger eller vej-laug vedr. Brentebakkevej (Benny) 

               Intet nyt. De andre foreninger har haft udskiftning i bestyrelserne.  

b) Kommune og forsyningsselskaber – noget nyt? 

              Intet nyt. 

 

5) Generalforsamling 2024 

a) Dato – skal vi holde fast i 9. juni? 

               Der er valg til Europa-Parlamentet d. 9/6 2024. Vi undersøger om vi kan flytte datoen.  

b) Møde med dirigent 13. april 

c) Sager til generalforsamlingen: Begrønning af hegn (implementering) 

               Vi formulerer en beskrivelse af begrebet “begrønning af hegn” til generalforsamlingen. 

 

6) Økonomi. 

a) Aktuel status? (Niels) 

              Budgettet holder som planlagt.  

              Ingen store projekter i  pt. i støbeskeen.  

 

7) Mødeplan 

a) Næste møder 13. april kl. 9.00 hos Niels & 4. maj 2024? 

b) Behov for at justere mødeplanen inden generalforsamlingen?  

               Vi beholder mødeplanen. 

              

8) Eventuelt: 

     

Referent: 

Aase Nielsen 


